
PROTOKÓŁ NR 7/07 
 POSIEDZENIA KOMISJI BUD śETU I FINANSÓW 

SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 
W DNIU 15 CZERWCA 2007 ROKU  

 
Obrady Komisji prowadził Przewodnicz ący Komisji – Wojciech Borz ęcki. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi 
listami obecności (załącznik nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00.  
 
Przewodnicz ący obrad  - przedstawił projekt porządku posiedzenia:  

   
1. Zaopiniowanie projektów uchwał Sejmiku w sprawach: 

a. zmian w budŜecie województwa na 2007 rok (łącznie 13 projektów): 
b. wyraŜenia zgody na przekazanie przez Województwo Świętokrzyskie 

w drodze darowizny, Teatrowi im. Stefana śeromskiego w Kielcach 
udziału wynoszącego 6104/9600 części w zabudowanej nieruchomości 
gruntowej połoŜonej w Kielcach przy ul. Sienkiewicza 32, oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 214 o pow. 0,2295 ha, 

c. wyraŜenia zgody na przekazanie przez Województwo Świętokrzyskie, 
w drodze darowizny, Gminie Kielce nieruchomości gruntowej połoŜonej 
w Kielcach, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działki: nr 394/8 
i nr 394/9 o łącznej pow. 1,9480 ha, 

d. ustalenia stawki najniŜszego wynagrodzenia pracowników 
zatrudnionych w wojewódzkiej samorządowej jednostce organizacyjnej 
– Świętokrzyskim Biurze Rozwoju Regionalnego oraz akceptacji 
wartości jednego punktu, 

e. ustalenia stawki najniŜszego wynagrodzenia pracowników 
zatrudnionych w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w Kielcach oraz 
akceptacji wartości punktu. 

f. udziału Województwa Świętokrzyskiego w kosztach współfinansowania 
opracowania studium wykonalności dla modernizacji linii kolejowej 
Rzeszów-Warszawa przez Kolbuszową na odcinku SkarŜysko - 
Kamienna - Sandomierz - Ocice - Rzeszów. 

g. udzielenia pomocy finansowej dla jednostek samorządu terytorialnego 
z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi. 

2. Przyjęcie stanowiska Komisji w sprawie projektu ustawy o utworzeniu 
Państwowego Zarządu Gospodarki Wodnej. 

3. Informacja nt. wkładów finansowych Województwa Świętokrzyskiego 
w spółkach kapitałowych 

4. Sprawy róŜne. 
 
Zapytał członków Komisji o uwagi do ww. porządku.  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono.  
  
Komisja jednomyślnie przyjęła ww. porządek obrad. 
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Ad. 1. a. 
Członkowie Komisji otrzymali 13 projektów uchwał Sejmiku, które w poniŜszej 
kolejności przedstawił Pan Zdzisław Wojciechowski - Skarbnik Województwa 
Świętokrzyskiego.  
• zmiany w uchwale nr V/73/07  Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 

19 marca 2007 roku w sprawie uchwalenia budŜetu województwa na 2007 rok, 
polegające na uchyleniu § 7 wraz z załącznikiem nr 2b do uchwały budŜetowej na 
2007 rok „Wieloletni Program Inwestycyjny Województwa Świętokrzyskiego 
na lata 2007 -2015”. 

• zwiększenie planu wydatków budŜetu województwa na 2007 rok na kwotę 
24.225.509,30 zł. i pokryciu tej kwoty z przychodów pochodzących z wolnych 
środków z lat ubiegłych.  

• zwiększenie planu dochodów o kwotę 4.584.000 zł. stanowiącą środki 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz planu wydatków w dziale 
150 - Przetwórstwo przemysłowe z przeznaczeniem na realizację Projektów 
w ramach Priorytetu III - Rozwój lokalny ZPORR, Działanie 
3.4. „Mikroprzedsiębiorstwa”, 

• zwiększenie planu dochodów o kwotę 381.691,63 zł. stanowiącą środki 
z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz planu wydatków w dziale 
150 - Przetwórstwo przemysłowe z przeznaczeniem na realizację Projektów 
w ramach Priorytetu III - Rozwój lokalny ZPORR, Działanie 
3.4. „Mikroprzedsiębiorstwa”, 

• zwiększenia planu dochodów o kwotę 3.431.975,12 zł, stanowiącą środki 
z budŜetu Unii Europejskiej na zwrot poŜyczki na prefinansowanie Działań 
w ramach ZPORR z przeznaczeniem na pokrycie kwoty rozchodów wynikających 
ze spłaty poŜyczki na prefinansowanie, zaciągniętej w Banku Gospodarstwa 
Krajowego. 

• zwiększenie planu dochodów o kwotę 2.665.747,22 zł, stanowiącą środki 
z budŜetu Unii Europejskiej na zwrot poŜyczki na prefinansowanie Działań 
w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 
z przeznaczeniem na pokrycie kwoty rozchodów wynikających ze spłaty 
ww. poŜyczki, zaciągniętej w Banku Gospodarstwa Krajowego. 

• zwiększenie planu wydatków o kwotę 13.781.193,80 zł. z przeznaczeniem na 
prefinansowanie Działań w ramach ZPORR i pokryciu zwiększonej kwoty 
z przychodów pochodzących z poŜyczki na prefinansowanie zaciągniętej w Banku 
Gospodarstwa Krajowego.  

• zwiększenie planu wydatków budŜetu o łączną kwotę 15.694.237,02 zł. 
stanowiącą środki wynikające z rozliczenia poŜyczki zaciągniętej w Banku 
Gospodarstwa Krajowego na prefinansowanie Działań w ramach Zintegrowanego 
Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego. 

• zwiększenie planu wydatków budŜetu o łączną kwotę 3.459.461 zł. 
z przeznaczeniem na prefinansowanie Działań w ramach Priorytetu II 
Wzmocnienie rozwoju zasobów ludzkich w regionach, Zintegrowanego Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego i pokryciu zwiększonej kwoty z przychodów 
pochodzących z poŜyczki na prefinansowanie zaciągniętej w Banku 
Gospodarstwa Krajowego, 
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• zwiększenie planu dochodów o kwotę 2.500.000 zł. pochodzącą ze środków 
rezerwy subwencji ogólnej oraz planu wydatków w dziale 600 - Transport 
i łączność z przeznaczeniem na dofinansowanie inwestycji drogowej 
pn.: „Budowa i modernizacja dw. 728 obwodnica Małogoszcza - II etap.” 

• zwiększenie planu dochodów o kwotę 7.886 zł. stanowiącą dotację otrzymaną 
z funduszy celowych oraz planu wydatków w dziale 900 - Gospodarka komunalna 
z przeznaczeniem na dofinansowanie Wojewódzkiego Konkursu Plastycznego 
pn.: „Czyste powietrze wokół nas” oraz IV Konferencji środowiskowej pt. „Środki 
finansowo prawne w ochronie środowiska”. 

• zmiany w planie wydatków na kwotę 40.260 zł. polegające na przeniesieniu ww. 
kwoty z działu 600 Transport i łączność do działu 010 - Rolnictwo i łowiectwo 
z przeznaczeniem dla Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 
na dokonanie wycinki drzew i krzewów wokół lotniska w Masłowie. 

• zwiększenie planu dochodów na kwotę 1.715.232,98 zł. , stanowiącą środki 
z budŜetu Unii Europejskiej na zwrot poŜyczki na prefinansowanie Działań 
w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 
z przeznaczeniem na pokrycie kwoty rozchodów wynikających ze spłaty 
ww. poŜyczki, zaciągniętej w Banku Gospodarstwa Krajowego. 

 
Ww. projekty stanowią załączniki do akt VII sesji Sejmiku. 
 
Przewodnicz ący Komisji - otworzył dyskusję. 
 
Głosów w dyskusji nie było.  
 
Przewodnicz ący Komisji  - poddał pod głosowanie przyjęcie pozytywnych opinii do 
ww. projektów uchwał.  
 
W przeprowadzonym łącznym głosowaniu oddano: 
4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
1 osoba wstrzymała się od głosowania. 
 
Opinie Komisji sporządzone na podstawie wyników głosowania stanowią załączniki 
nr 3-15 do protokołu. 
 

Ad. 1.b.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie wyraŜenia zgody na 
przekazanie przez Województwo Świętokrzyskie w drodze darowizny, Teatrowi 
im. Stefana śeromskiego w Kielcach udziału wynoszącego 6104/9600 części 
w zabudowanej nieruchomości gruntowej połoŜonej w Kielcach przy ul. Sienkiewicza 
32, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 214 o pow. 0,2295 ha (załącznik 
do akt VII sesji Sejmiku). 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Roman Dziedzic - Dyrektor Departamentu 
Mienia, Geodezji, Kartografii i Planowania Przestrz ennego.  
Wyjaśnił, Ŝe na wniosek Teatru od 2003 roku toczyło się przed Wojewodą 
Świętokrzyskim oraz Ministrem Kultury postępowanie w sprawie nacjonalizacji  
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budynku przy ulicy Sienkiewicza, gdzie Teatr ma swoją siedzibę. Teatrowi nie udało 
się uzyskać korzystnej decyzji władz państwowych. Budynek do dziś stanowi 
współwłasność Teatru i państwa Michalskich. Rodzina ta stale powiększa swój 
udział, jednak nie chce go ujawnić. Niestety nie wchodzi w grę wykupienie naleŜącej 
do nich części budynku, poniewaŜ - jak wynika z przeprowadzonych rozmów 
i negocjacji - są oni zainteresowani zamianą na inną posesję połoŜoną przy 
ul. Sienkiewicza.  
 
Radny Janusz Koza - zadał pytanie, czy podjęcie tej uchwały spowoduje 
zwiększenie udziałów Teatru? 
 
Dyrektor Roman Dziedzic - wyjaśnił, Ŝe udział ten nie ulegnie zmianie. 
Uwłaszczenie Teatru tą nieruchomością spowoduje, Ŝe teraz będzie on mógł 
samodzielnie występować przed sądem w sprawach dotyczących własności 
budynku. 
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodnicz ący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.  
 
W przeprowadzonym głosowaniu Komisja jednogłośnie wyraziła opinię pozytywną, 
która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

 
Ad. 1.c.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie wyraŜenia zgody na 
przekazanie przez Województwo Świętokrzyskie, w drodze darowizny, Gminie Kielce 
nieruchomości gruntowej połoŜonej w Kielcach, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działki: nr 394/8 i nr 394/9 o łącznej pow. 1,9480 ha (załącznik do akt VII sesji 
Sejmiku). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Roman Dziedzic.  
Wyjaśnił, Ŝe na nieruchomości tej znajduje się droga dojazdowa do Świętokrzyskiego 
Centrum Onkologii, którą nadzoruje samorząd miasta.  
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicz ący Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.  
 
W przeprowadzonym głosowaniu Komisja jednogłośnie wyraziła opinię pozytywną, 
która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 

Ad. 1.d.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie ustalenia stawki 
najniŜszego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w wojewódzkiej 
samorządowej jednostce organizacyjnej – Świętokrzyskim Biurze Rozwoju 
Regionalnego oraz akceptacji wartości jednego punktu (załącznik do akt VII sesji 
Sejmiku). 
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Pan Krzysztof Domagała - Dyrektor Świętokrzyskiego Biura Rozwoju 
Regionalnego - przedstawił ww. projekt. Stwierdził, Ŝe konieczność zmiany stawki 
najniŜszego wynagrodzenia wynika z wymogów formalnych. Do tego czasu 
niemoŜliwa jest zmiana tabeli wynagrodzeń obowiązującej juŜ od 2 lat. PodwyŜszenie 
stawek nie wiąŜe się automatycznie z podwyŜkami dla pracowników.  
PoniewaŜ Biuro dynamicznie się rozwija konieczne jest róŜnicowanie zarobków jego 
pracowników w zaleŜności do przydzielonych zadań i staŜu pracy. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicz ący Komisji poddał pod głosowanie 
przyjęcie pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.  
 
W przeprowadzonym głosowaniu Komisja jednogłośnie wyraziła opinię pozytywną, 
która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 

Ad. 1.e.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie ustalenia stawki 
najniŜszego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych w Wojewódzkim Urzędzie 
Pracy w Kielcach oraz akceptacji wartości punktu (załącznik do akt VII sesji Sejmiku). 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Andrzej Lato - Dyrektor Wojewódzkiego Urz ędu 
Pracy w Kielcach. 
Poinformował, Ŝe uzasadnienie przyjęcia tej uchwały jest analogiczne jak 
w przypadku ŚBRR. Ostatnia regulacja najniŜszego wynagrodzenie i wartości punktu 
miała miejsce w 2005 roku. Od tego czasu zmianie uległy przepisy prawne w tym 
zakresie, jak równieŜ zadania stojące przed WUP.  
Przedstawił kwalifikacje zawodowe pracowników tej jednostki: na 91 osób 
pracujących w WUP 37 posiada studia podyplomowe, 11 osób obecnie studiuje, 
4 pracowników podjęło studia doktoranckie. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodnicz ący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie pozytywnej opinii o ww. projekcie uchwały.  
 
W przeprowadzonym głosowaniu Komisja jednogłośnie wyraziła opinię pozytywną, 
która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
 

Ad. 1.f.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie udziału 
Województwa Świętokrzyskiego w kosztach współfinansowania opracowania studium 
wykonalności dla modernizacji linii kolejowej Rzeszów-Warszawa przez Kolbuszową 
na odcinku SkarŜysko - Kamienna - Sandomierz - Ocice - Rzeszów (załącznik do akt 
VII sesji Sejmiku). 
 
Pan Wojciech Siporski - Dyrektor Departamentu Infra struktury - przedstawił 
uzasadnienie ww. projektu uchwały.  
 
Przewodnicz ący Komisji - otworzył dyskusję. 



-6- 
 
Radny Andrzej Nowak - zadał pytanie, czy współfinansowanie tej inwestycji wynika 
z faktu, Ŝe jest to zadanie własne samorządu województwa, czy teŜ jest to nasza 
pomoc dla PKP? 
 
Dyrektor Wojciech Siporski - wyraził pogląd, Ŝe w tym przypadku występują oba te 
warunki. Linia ta bez wątpienia ma bardzo waŜne znaczenie dla rozwoju 
regionalnego naszego województwa. Bez jej renowacji inne zadania z zakresu 
poprawy stanu infrastruktury kolejowej nie dadzą poŜądanych efektów.  
Kolejną kwestią o decydującym znaczeniu jest to, Ŝe bez współudziału województwa 
PKP nie zrealizowałoby tego zadania.  
 
Radny Janusz Koza - zadał pytanie, kiedy będzie remontowana linia kolejowa na 
odcinku Busko - śabno - Tarnów. Stwierdził, Ŝe ma ona ogromne znaczenie 
w związku z koncepcją budowy Lotniska Regionalnego w Obicach. Pozwoli ona 
na otwarcie się województwa na południowy wschód i łatwiejszy dostęp do portu 
lotniczego pasaŜerów z południowo - wschodniej Polski. 
 
Radny Andrzej Nowak - zadał pytanie, czy w tegorocznym budŜecie województwa 
zostały juŜ przewidziane środki na ten cel, czy będzie musiało nastąpić przesunięcie 
środków z innych zadań?  
 
Skarbnik Województwa - wyjaśnił, Ŝe w roku bieŜącym środki na udział 
województwa w kwocie 500 tys. zł. będą pochodziły z przesunięć z innych zadań, 
natomiast pozostały udział tj. 2.500 tys. zł. zostanie zaplanowany w przyszłorocznym 
budŜecie. Podkreślił, Ŝe nie będzie problemów z zabezpieczeniem udziału 
województwa w tym przedsięwzięciu 
 
Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodnicz ący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie opinii pozytywnej. 
 
W przeprowadzonym głosowaniu oddano: 
4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
1 osoba wstrzymała się od głosowania. 
 
Pozytywna opinia sporządzona na podstawie wyników głosowania stanowi załącznik 
nr 20 do protokołu. 
 

Ad. 1.g.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały Sejmiku w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla jednostek samorządu terytorialnego z przeznaczeniem na usuwanie 
skutków powodzi (załącznik do akt VII sesji Sejmiku). 
 
Projekt uchwały przedstawił Pan Dyrektor Wojciech Siporski . Wyjaśnił, Ŝe źródłem 
informacji o stratach w poszczególnych gminach były szacunki dokonane przez 
Sztab Kryzysowy Wojewody Świętokrzyskiego.  
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Zarząd Województwa w  projekcie uchwały proponuje podzielić kwotę 200.000 zł. 
pomiędzy 4 samorządy dotknięte powodzią, proporcjonalnie do wielkości strat, jakie 
wystąpiły w infrastrukturze komunalnej. 
 
Pan Jan Lis - Zast ępca Dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejski ch 
i Środowiska - poinformował, Ŝe szkody, jakie miały miejsce w kanalizacji będą 
mogły być naprawiane przy wsparciu finansowym Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Radny Andrzej Nowak - stwierdził, Ŝe rozumie potrzeby tych samorządów, jednak 
pomoc im nie naleŜy do zadań województwa. Uznał, Ŝe Sejmik nie moŜe 
przeznaczać coraz to nowych środków na zadania, które leŜą poza jego 
kompetencjami. Przed samorządem województwa stoi wiele istotnych, strategicznych 
przedsięwzięć, na które brakuje pełnego pokrycia środków. 
 
Dyrektor Wojciech Siporski - podkreślił, Ŝe o przygotowanie tego projektu uchwały 
wystąpiła do Zarządu Województwa Komisja Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 
i Ochrony Środowiska, która analizowała straty popowodziowe i moŜliwości 
finansowe poszkodowanych samorządów. 
 
Wobec braku innych chętnych do zabrania głosu Przewodnicz ący Komisji poddał 
pod głosowanie przyjęcie pozytywnej opinii o tym projekcie.  
  
W przeprowadzonym głosowaniu oddano: 
2 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
2 osoby wstrzymały się od głosowania. 
 
Przewodnicz ący Komisji - stwierdził, Ŝe w związku z brakiem quorum Komisja nie 
zajęła w tej sprawie stanowiska. 
Zaproponował, aby Komisja powróciła do tej sprawy na posiedzeniu przed lub 
w przerwie najbliŜszej sesji Sejmiku.  
 
 

Ad. 2.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt stanowiska Komisji w sprawie projektu ustawy 
o utworzeniu Państwowego Zarządu Gospodarki Wodnej (załącznik nr 21 do 
protokołu). 
 
Przewodnicz ący Komisji  - przedstawił argumenty zawarte w stanowisku Komisji. 
Stwierdził, Ŝe analogiczne stanowisko powinien przyjąć Sejmik.  
 
Dyrektor Jan Lis - stwierdził, Ŝe z takim samym wnioskiem wystąpiła juŜ Komisja 
Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska. 
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Po dyskusji w której głos zabrali Radni Andrzej Nowak i Janusz Koza oraz Dyrektor 
Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Kielcach - Janusz 
Kubiakowski Przewodnicz ący Komisji zaproponował, aby Komisja wstrzymała się 
z zajęciem stanowiska do czasu zapoznania się z projektem uchwały Sejmiku w tej 
sprawie.  
 
Propozycja Przewodniczącego Komisji wynikała z sugestii zgłoszonych w trakcie 
dyskusji.  
 
 

Ad. 3.  
Członkowie Komisji otrzymali Informację nt. wkładów finansowych Województwa 
Świętokrzyskiego w spółkach kapitałowych (załącznik nr 22 do protokołu).  
 
Informacja została przedstawiona przez: 
- Panią Jadwig ę Głowienk ę - Dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej  
w części odnoszącej się do udziałów województwa w spółkach: Świętokrzyskiej 
Agencji Rozwoju Regionalnego S.A oraz Świętokrzyskim Centrum Innowacji 
i Transferu Technologii Sp. z o.o., 
- Pana Wojciecha Siporskiego - Dyrektora Departamentu  Infrastruktury w części 
odnoszącej się do udziałów województwa w spółkach: „Ciuchcia Expres Ponidzie 
sp. z o.o. oraz „Lotnisko Kielce” sp. z o.o. 
- Pana Jana Lisa - Zast ępcę Dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich i Środowiska w części odnoszącej się do udziałów województwa 
w spółce z o.o. „Chłodnie Kieleckie”. 
 
Radny Janusz Koza - zaproponował, aby Komisja wystąpiła do Zarządu 
Województwa z wnioskiem, aby w Departamencie Infrastruktury powstał jeden 
Oddział nadzoru właścicielskiego. Ułatwiłoby to organizowanie pracy w tym obszarze 
przejrzystość kompetencji oraz lepszą informację nt. udziałów.  
Zmiana ta wymagała będzie nowelizacji Regulaminu Organizacyjnego Urzędu 
Marszałkowskiego.  
 
Dyrektor Jadwiga Głowienka - wyjaśniła, Ŝe za obecnym nadzorem, który jest 
przydzielony do róŜnych departamentów przemawia ich bieŜąca współpraca 
z poszczególnymi spółkami.  
 
Radny Janusz Koza - stwierdził, Ŝe spółki te nadal będą mogły współpracować 
merytorycznie z departamentami.  
 
Członkowie Komisji przyjęli ww. wniosek w drodze aklamacji.  
 
Wniosek Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  
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Ad. 4.  
Sprawy róŜne. 
 
a) Skarbnik Województwa - przedstawił informacje nt. kwot zapisanych 
w Kontrakcie Województwa dla poszczególnych jednostek ochrony zdrowia. 
 
 

b) Radny Janusz Koza - przypomniał, Ŝe Komisja BudŜetu i Finansów przy 
opiniowaniu projektu budŜetu zgłosiła wniosek o zmianę przeznaczenia kwoty 
2.000.000 zł., przewidzianej w dziale „Transport i łączność” na pokrycie kosztów 
wykupu gruntów związanych z rozbudową „Lotniska Kielce” w Masłowie.  

Komisja w swojej opinii proponowała, aby część ww. środków została 
przeznaczona na budynek posterunku StraŜy Granicznej na Lotnisku w Masłowie 
oraz uporządkowanie terenu wokół tego obiektu.  

Stwierdził, Ŝe wniosek ten nie został do dnia dzisiejszego zrealizowany.  

 
Skarbnik Województwa - poinformował, Ŝe Zarząd nie podejmował jeszcze decyzji 
w sprawie  rozdysponowana tej kwoty.  
 
Radny Janusz Koza - stwierdził, Ŝe dalsza zwłoka moŜe spowodować przeniesienie 
posterunku do Radomia. Zwrócił się do Skarbnika o monitorowanie tej sprawy. 
 
 
c) Radny Andrzej Nowak - zgłosił wniosek pod adresem Przewodniczącego Komisji 
o taką organizację prac Komisji, aby jej członkowie mogli zapoznać się z materiałami 
oraz wyjaśnieniami członków Zarządu Województwa. 
Stwierdził, Ŝe w Ŝadnym posiedzeniu Komisji nie uczestniczy Marszałek 
Województwa ani członkowie Zarządu.  
 
Radny Janusz Koza - podzielił ten wniosek. Stwierdził, Ŝe Biuro Sejmiku powinno 
koordynować posiedzenia Komisji z kalendarzami poszczególnych członków 
Zarządu, tak, aby mogli oni bez przeszkód uczestniczyć w obradach Komisji. 
 
Innych spraw róŜnych nie zgłoszono. 
 
Posiedzenie zostało zakończone o godz. 16:00. 
 
 
          Przewodniczący obrad 
Protokół sporządziła:      
Marta Solińska –Pela 
              Wojciech Borzęcki 
 


